

# 活着為耶穌，真平安

## Living For Jesus, Oh What Peace

297

C. F. W.

*I live by the faith of the Son of God who loved me and gave Himself for me.*

— Galatians 2:21

C. F. Weigle

1 活着為耶穌，真平安！喜樂之江河永不滿  
 2 活着為耶穌，真安息！喜討我的主喜悅福不  
 3 活着為耶穌，無不往！一切的重擔主擔  
 4 活着為耶穌，見主時進入主榮耀主享安

1. Liv - ing for Je - sus, Oh, what peace! Riv - ers of pleas - ure nev - er  
 2. Liv - ing for Je - sus, Oh, what rest! Pleas - ing my Sav - iour, I am  
 3. Liv - ing for Je - sus, ev - 'ry - where, All of my bur - dens He doth  
 4. Liv - ing for Je - sus, till at last In - to His glo - ry I have

1 乾；試煉雖來臨，我不慌，活着為耶穌，主在旁。  
 2 溢；單為主生活，聽主令，直到我走完，世路程。  
 3 當；朋友雖改變，主真實，信靠主帶領，主指示。  
 4 息；親眼見主在寶座上，親耳聽說來領獎賞。

1. cease. Tri - als may come, yet I'll not fear. Liv - ing for Je - sus, He is near.  
 2. blest. On - ly to live for Him a - lone. Do - ing His will till life is done!  
 3. bear. Friends may for - sake me: He'll be true. Trust - ing in Him, He'll guide me thru.  
 4. passed; There to be - hold Him on His throne, Hear from His lips, "My child, well done!"

求主助我多事奉祢，求主助我多讚美祢；  
 Help me to serve Thee more and more, Help me to praise Thee o'er and o'er;

使我活主慈愛裏，永遠跟隨主不轉離。  
 Live in Thy pres - ence day by day, Nev - er to turn from Thee a - way.